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De Raad van de gemeente Roermond in vergadering bijeen op donderdag 4 november 2004 bij 
gelegenheid van de behandeling van de begroting voor het jaar 2005 
 
 
Overwegende dat: 

• De onderhoudstoestand van de Sporthal Offerkamp reeds jarenlang op een abominabel slecht 
niveau ligt; 

• Bijna twee jaar geleden een zeer minieme bijdrage is geleverd om met ‘minimaal lapwerk’ de 
verloedering van de Hal tegen te gaan en de hoognodige zichtbare tekortkomingen als 
lekkende wc-bakken, niet sluitende deuren, een grote poetsbeurt en dergelijke op te lossen; 

• De antwoorden in de AB beschouwingen van 2004 van de zijde van het College - op 
gelijksoortige vragen mijnerzijds - zeer onbevredigend waren, niet alleen door de toonzetting, 
maar ook door de stroperigheid waarin problemen bleven liggen bij de sportverenigingen; 

• Een enkele vereniging wederom met een klachtenlijst van dringend noodzakelijke 
investeringen te rade is gegaan bij het College en vraagt om 1. de kantine weer ter 
beschikking te krijgen met zicht op de zaal, 2. een vervanging van de stookinrichting die 
regelmatig niet werkt en 3. een extra kleedlokaal voor de gebruikers; 

• Deze hal - gelet op de trage voortgang in het dossier MP Herten - nog wel eens 5 jaar gebruikt 
zal moeten worden door de verenigingen en de scholen en dus hoognodig en tijdelijk op een 
aanvaardbaar onderhouds- en gebruiksniveau gebracht moet worden; 

• Deze inhaalinvesteringen niet te bekostigen zijn uit de huidige ondermaatse 
onderhoudsbijdrage van nog geen 1000 euro voor een gebruik van ca. 2375 

• Uit eerdere navraag bij de GGD blijkt, dat voor vergelijkbare voorzieningen als 
gemeenschapshuizen, scholen, dagverblijven, bejaardenhuizen enz. een gebruiksvergunning 
vereist wordt, waardoor de grootste knelpunten en risico’s in beeld worden gebracht en zijn op 
te lossen; 

• dat de gemeente als eigenaar van deze publieke hal een zorg- en onderhoudsplicht heeft die 
blijkbaar niet nagekomen wordt waardoor risico’s worden gelopen door de gebruikers:  

 
 
Roept het College op (als opdrachtgever): 
 
1. Om de GGD en de Brandweer te laten onderzoeken of het bestaande gebouw, waarvan de 
gemeente ook eigenaar is, nog steeds (gedurende de ruim ingeschatte 5 jaren) kan voldoen aan de 
eisen, zoals die gesteld worden aan een sporthal en voor het houden van kleine evenementen;  
2. De resultaten (knelpunten, risico’s) voor 1 februari 2005 te rapporteren aan de Raad en daarbij aan 
te geven welke investeringen noodzakelijk zijn met alternatieve aanwendingen 
3. Tot het moment waarop een structurele voorziening is gerealiseerd geld ter beschikking te stellen 
voor een (publieke) beheerder die toeziet op een deugdelijk gebruik van deze sporthal met kantine; 
 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
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Aldus vastgesteld in de vergadering van 4 november 2004 
 
De Raad voornoemd 
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